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1. W imieniu mieszkanc6w ul. Plockiej, oraz uZytkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych poloZonych w tym rejonie, proszg Pana prezydenta o
wycofanie sig z decyzji zezwalajEcej na budowg wysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wltw6rni mas bitumicmych przez firmg MCC S.A. na terenie dzialek
na ul. Plockiej 166, 168, 170 we Woclawku. Mieszkancy czuj4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy. W pehri
podzielam zdanie mieszkahc6w Ze szkodliwe substancje przy wytwarzaniu
mas bitumicanych oddziatywuj4 negatyvmie na Srodowisko w promieniu do
3.5 km. Wobec powyzszego wnoszg o rewizjE wczeSniej podjgtych decyzji i
uniemoiiiwienie budowy tej instalacj i.

2. W ci4gu ul. Kruszyriskiej od ul. Planty do ronda Falbanka znajduje sig 10
uschnigtych drzew. Proszg o ich usunigcie i nasadzenie w to miejsce nowych.

3. Mieszkafcy Michelina narzekajqna uciqzliwy wyb6j na ulicy Paprociej, przy
skrzyinwariu z ulicq Michelirisk4. Proszg o naprawienie tej niedogodnofci dla
urytkownik6w tej drogi.

4. Mieszkaricy ul. Nalkowskiego twierdz4 2e zainstalowane tam progi
nxtakttajlce sq zbyt niskie, przez co nie powoduj4 wlasciwego ograniczenia
prgdkodci pojazd6w. Proszg r6wnie2 o zalanie mas4 bitumiczn4 plyt
betonowych, ktdre stanowiq ufwardzenie tej ulicy w nracmej czg{ci.

,,-., Wspomniane wnioski dotycz4 czg6ci drogi od ul. Zbiegniewskiej do Fredry.
( srf Mieszkancy ul. Metalowej i Kaletniczej znajduj4cych sig w sqsiedztwie firmy
- | 

produkcfnej FABER-CNC mieszczqcej sig prry ul. Kaletniczej 4 i 6,

I 
protestuj? przeciwko uciqzliwo6ci, jakie ona dla nich powoduje. Calo dobowa

lnrodukcja wiqze sig odczuwanymi przez mieszkaitc6w drganiami, halasem,

I 
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psychiczny

lmieszkanc6w jest na granicy wytrzymalo6ci, co moZe doprowadzi6 do

leskalacji konfliktu z wlaScicielem f,rmy, k6ry kompletnie ignoruje skargi

ls4siad6w. Dlatego proszg Pana Prezydenta o skuteczn4 interwencjg, kt6ra

I 
doprowadzi do zadowalajqcych rozuti4zah dla pokr4nvdzonych przez firmg

lFaber ludzi z sasiedzwa.
e. lMieszkancy Michelina domagaj4 sig wigkszej ilo6ci koszy na Smieci w

gl6wnych ci4gach ulicznych ich osiedla. Zwigkszente iloSci koszy spowoduje
zmntejszenie walaj4cych sig Smieci, co poprawi wizerunek osiedl4 oraz stan
Srodowiska.



7. w nvi4zku z katastofq i zawaleniem sig jezdni, przy przeprawie mostoweJ na

rzece Zglotvr4"r". * 
"i4gu 

ul. Wysokiej proszg o informacjg, czy byty robione

systemaltyczre anal@ pizegl*du tego obiekfu in2ynierskiego przez sLw2by do

tego powolane. Jaki jest stan techniczny calego obiektu'

l. Proszg o wyja6nienie dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

pofzeUy biwowe pomieszczenia w obieklach Wzorcowni przy ul. Pulaskiego

e toml gZ. Zdanemmoim, i wielu mieszkaric6w lepszym, bardziej

ekonomicznym rozwiqzaniem bylo by wynajgcie lokalu biurowego w

obiektach miejskich , kt6rych wla6cicielem jest Gmina Miasto wloclawek.

9. Na pro6bg mieszkai.c6w proszq o informacjq dlaczego lokatorzy nowo

'wybudowanych blok6w mieszkalnychptzy ul, Celulozowej b9d4 wplaca6

kaucjg. Na pocz4tku tego projekru nie bylo mowy o kaucji, jako fo*{
zabezpieczina dla wla5ciiiela jakim jest Gmina Miasto Wloclawek. Jaka ma

by6 wysoko66 tej kaucji i z czego ma ona wynika6'

ro.\rtieszkancy vricnenna w ciqgu alei Jana Pawla II od ulicy Mewi6rczej do ul.

Pocztowej, s4 zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, l<t6rzy rontljaj4 duZe prgdkosci na drodze serwisowej przy ich

posesjach. tatie iOarzenia majq miejsce nt, aszcza w godeinach szszytt,by

o-i"ae tworzEce sig korki pomigdqy rondami' Mo2e konieczne jest w tym

miejscu usytuowanie urzqdzef spowalniaj4cych ruch, otaz wzmoaenie patro[

policjant6w z ruchu drogowego.

il- iloszg Pan aPrezyderta o wnikliwe i ponowne roryafrzerie skargi na

Komendanta Stra2ry Miejskiej, wniesione przezPana

zamieszkalego ul' Prusa ' co prawda skarga na dzialalno56 Koqenlanta

StrazyMejskiejznstz|aodrzuconauohwal4RadyMastazdnia3lmaja2022'
ale wnioskodawc a cntje sig polir4fw&ony i prosi o ponowne rozpatrzenie

jego sprawy.
rz.proszE Pana Prezydenta o udzielenie szczegolowych wyja"{nief" dlaczego

sp6lka,paza" zarz4dzajilca cmentarz em komunalnyn we wtroclawku zdaniem

wielu mieszkaric6w marnotrawi publicme Srodki przezraczajqc 100 tys. zl. na

uloZenie kostki z polbruku na powierzchni 266 met6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. zametr kwadratowy. z malizy cen w hurtowniach

budowlanych, oraz wykonawc6w tejze uslugi wynika ze z^t4kwotg moina

bylo by wykona6 co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza. Proszg

o-przedstawienie kosztorysu, oraz zapyafi ofertowych tvri4zatrych z tym 
.

,ud*i"rn. Proszg r6wnie2 o wnikliw4 kontrolg ze strony Urzgdu Miasta, bo

gotym okiem wi dat ire zadante zostalo znaczrie przeplacone'
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